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TRANSCRIPT VAN DE GEMEENTERAAD VAN GEMEENTE BEVERWIJK  
d.d. 25 juni 2024 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: Goed, hartelijk welkom dames en heren. Eenieder welkom hier in de raadszaal. Mensen die 
thuis luisteren. Ik weet niet of er mensen zijn die dat alweer aankunnen. Maar het kan nooit. En zeker welkom 
Suzanne Klaassen, hier aanwezig met echtgenoot, zoon en dochter en ik zie denk ik nog wat meer mensen, 
familie. En ook leden van het regiobestuur. Allen welkom in onze raadzaal. Ik heb de vergadering nog niet 
geopend, want we hebben tegenwoordig ook onofficiële dingen. En dat onofficiële wat ik even wil, is een 
ontzettend applaus voor twee dames, Kelly en Barbara die door ons … Ik ben zelf hiermee verblijd. Die ga ik 
vanavond ook gebruiken. Dus ik open de vergadering. En ik heb u allen al hartelijk welkom geheten. Even 
kijken. Ik heb geen bericht van verhindering. Ik zie dat de heer Koçak in ieder geval afwezig is, dus die wordt 
als afwezig genoteerd. Ik kijk even of er mededelingen zijn vanuit het college in ieder geval. Wethouder 
Wijmenga, u heeft een mededeling. Ik geef u graag het woord.  

De heer Waijers: Voorzitter- 

Mevrouw Uiterwijk: Voorzitter, de heer Nijman is ook afwezig. 

De voorzitter: De heer Nijman is ook afwezig. Ik zie nu een lege stoel, zonder af bericht. Misschien komt hij 
nog even. De heer Wijmenga.  

Wethouder Wijmenga: Dank u voorzitter. Vorige week in de commissie was nog een vraag over de 
toiletvoorziening in het centrum en of hij nog last minute geopend zou kunnen worden voor de stadsfeesten 
deze week. Nou, dat hebben we bekeken. Hypothetisch gezien zou dat kunnen, maar we gaan dat niet doen. 
Er moeten nog gewoon een aantal laatste checks gebeuren en functioneel gezien is het ook niet nodig. Er zijn 
gewoon meer dan voldoende toiletvoorzieningen bij de stadsfeesten aanwezig. Dus als er één week in het jaar 
is waarop het niet nodig is, is het eigenlijk de stadsfeestenweek. Maar we gaan er wel alles aan doen om 
gewoon zo snel mogelijk te zorgen dat de opening op een goede manier plaats kan gaan vinden.  

De voorzitter: Dank u wel. Dat was een mede … Ja, mevrouw Huis in ‘t Veld. 

Mevrouw Huis in ’t Veld: Zou ik dan aan de wethouder mogen vragen of dit dan kan gelden na de feestweek? 
Zou dat dan wel kunnen?  

De voorzitter: Wethouder. 

Wethouder Wijmenga: Excuus. Ik heb de vraag niet goed verstaan. 

Mevrouw Huis in ’t Veld: Zou het toilet dan eerder open kunnen na de feestweek?  

Wethouder Wijmenga: Nou, we gaan er alles doen om het zo snel mogelijk te openen. Maar de voorkeur is 
wel gewoon zorgen dat echt … Wat we vorige week ook aangaven, de leverancier van de betaalsystemen, dat 
die dat gewoon heel snel dat kan installeren. En als blijkt dat dat onverhoopt toch langer duurt, ja, dan gaan 
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we ook inderdaad kijken naar de suggestie die onder andere vanuit u gedaan is en ook vanuit andere fracties 
om het op een andere manier eerder te openen. Want ik snap de wens heel goed. 

De voorzitter: Ja, akkoord? Dank u wel. Vanuit uw raad verder geen mededelingen? Niemand van u? Akkoord. 
Dan sluiten we dit punt af.  

2. Spreekrecht voor burgers 

De voorzitter: Kom ik bij, even kijken. Spreekrecht van onze inwoners. Daar heeft niemand zich aangemeld.  

3. Vaststellen agenda 

De voorzitter: Kom ik bij agendapunt 3, is vaststelling van de agenda. Vandaag staat wethouders benoeming 
op de agenda, één bespreekpunt en acht hamerstukken maar liefst. En even kijken, er is volgens mij ook een 
amendement aangekondigd en een motie vreemd. Ja? Kunt u zich allen vinden in de agenda zoals ik die heb 
opgenoemd? Dat is het geval.  

4. Mondelinge vragen van raadsleden art. 40 RvO 

De voorzitter: Dan gaan we naar agendapunt 4. Dat betreft mondelinge vragen van de raadsleden, 
overeenkomstig artikel 40 van het Reglement van Orde. En mevrouw Middendorp van de fractie VVD, u heeft 
aangegeven daar gebruik van te willen maken. Dus ik geef u graag het woord.  

Mevrouw Middendorp: Ja, dank u wel, voorzitter. Het gaat over het papier- en de kartoninzameling van het 
centrum. Sinds vele jaren werd in het centrum van Beverwijk op dinsdag het karton opgehaald. Van de 
opbrengst van het karton werden de kosten van het ophalen voldaan. De prijzen van oud papier en karton zijn 
echter de laatste tijd fors gedaald, waardoor het bedrijf dat dit uitvoerde de opbrengsten niet meer opwegen 
tegen de kosten. Per 1 juni is het collectief ophalen van het karton in het hele centrum dan ook gestopt. Vanaf 
1 juni dienen de winkeliers in het centrum zelf zorg te dragen voor het afvoeren van het karton, hetgeen dat 
bij veel kleine zelfstandigen in ons centrum voor nogal wat problemen zorgt. De grotere ketens laten veelal 
karton ophalen door hun eigen vervoerders en die zorgen zelf voor het afvoeren. De kleine zelfstandigen 
kunnen uiteraard, net als bijvoorbeeld op het bedrijventerrein, een contract afsluiten met het bedrijf dat het 
ophaalt. Maar hebben in hun winkels of magazijn geen plek voor de grote containers die hiervoor nodig zijn. 
Het karton in de daarvoor bestemde containers aan de weg is ook geen goede optie, want die zouden 
hierdoor heel snel vol zitten en zijn ook niet geschikt voor de grote kartonnen dozen waarin de goederen 
geleverd worden. Er is vanuit diverse winkeliers ook contact geweest met sportclubs en speeltuinen, 
bijvoorbeeld die karton inzamelen. Maar vanwege het grote volume maar relatief weinig gewicht, kon dit ook 
niet op heel veel enthousiasme rekenen. Als het om bedrijfsafval gaat, kan het karton ook niet bij het- Omdat 
het om bedrijfsafval gaat, kan het karton ook niet bij het afval breng station van HVC gebracht worden, terwijl 
dit voor veel winkeliers de beste optie zou zijn. Nu is onze vraag, is het college bereid om mee te denken over 
een oplossing voor dit probleem van de winkeliers? En zou het bijvoorbeeld een mogelijkheid zijn om het 
karton wel bij het afval breng station van HVC te kunnen brengen? Nou, tot zover voorzitter. Dank u wel.  

De voorzitter: Dank u wel. Nodig ik de portefeuillehouder uit, wethouder Wijmenga, om hierop te 
antwoorden. En zoals u bekend, is na de beantwoording nog ruimte voor een mogelijk toelichtende vraag. 
Verduidelijkende vraag. Wethouder.  
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Wethouder Wijmenga: Ja, dank u voorzitter. Vanuit detailhandel is deze even opgepakt, deze vraag. En dit 
punt, het was ook al bekend van tevoren. Ook in het Gouden Driehoek overleg, wat we hebben met 
ondernemers in het centrum, is het probleem ook van tevoren al aangekaart van, dit gaat er aankomen. 
Daarbij is eigenlijk ook gelijk al aangegeven, zowel eigenlijk vanuit ondernemers als vanuit de gemeente van, 
dit is eigenlijk niet een probleem van de gemeente. Dit is een probleem van de ondernemers zelf. Dus daar wil 
ik toch, even in voetbaltermen, de bal bij laten. En natuurlijk zijn we bereid om van alles mee te denken en 
suggesties voor oplossingen. Maar ja, uiteindelijk zijn het wel de ondernemers die er ofwel collectief, ofwel 
individueel, die moeten gaan zien op te lossen. Dus op dit moment gaan we niet heel actief hier actie in 
ondernemen. We gaan het wel natuurlijk monitoren en in goed overleg met de vertegenwoordiging van 
ondernemers in het centrum, gaan we dit ervoor zorgen dat hier voldoende aandacht voor is.  

De voorzitter: Dank u wel. Is er nog behoefte aan een verduidelijkende vraag? Dat is niet het geval. Dan wordt 
het eerder discussie. Ik zie alleen de heer Ferraro. De heer Ferraro. 

De heer Ferraro: Ik draai pas tien jaar mee. Ja voorzitter, ik begrijp op zich de beantwoording van de 
wethouder wel. Alleen de vraag is eigenlijk heel eenvoudig. Wij krijgen signalen vanuit ondernemers, waarbij 
de ondernemers aangeven goh, zou dat nou niet een oplossing zijn, die HVC? Zij pakken de bal dus op, ze 
willen zelf in hun autootje stappen om met het autootje naar de HVC te gaan. En normaal gesproken mag je 
niet bij de HVC. We vragen eigenlijk alleen even, mogen ze met hun autootje ook langs de HVC? Volgens mij is 
dat toch niet een heel moeilijk gesprek en heel moeilijk … En dan legt u de bal, om dat zo zeggen, u hoeft hem 
alleen maar erin te koppen om HVC toestemming te geven. Dan zijn we er. Dus wij willen toch nog even 
vragen of u daar enige inspanning voor wil doen? Want zo groot lijkt me voor de rest het probleem niet.  

De voorzitter: De wethouder.  

Wethouder Wijmenga: Dank u voorzitter. Kijk, op die manier zie ik hem ook. Ik bedoel, inspanning doen en in 
gesprek zijn hierover. En dat doen we. Dus ook deze optie zal besproken kunnen worden in een overleg met 
ondernemers. Het is ook niet dat ik hem uitsluit, maar ik wil ook niet al te actief hier de indruk wekken dat dit 
een probleem is van de gemeente. Dat is het in de basis niet. Dus volgens mij zijn we het gewoon met elkaar 
eens dat dit een mogelijke oplossing zou kunnen zijn. Maar ik wil niet valse verwachtingen wekken dat we 
hiermee als gemeente die bal op gaan pakken en dit voor hen gaan oplossen. Maar we gaan hier in de 
gesprekken met ondernemers gewoon goed aandacht voor hebben.  

De voorzitter: Dank u wel. Nou, nog heel kort de heer Ferraro.  

De heer Ferraro: Ja, want de wethouder geeft antwoord op een vraag die niet gesteld is, namelijk dat het de 
verantwoordelijkheid is van de winkeliers. Dat is niet onze vraag. En we vragen ook niet of u zelf nu eventjes 
de portemonnee wil trekken. Ik hoor wel gelukkig dat u zegt, ik wil dat meenemen in het gesprek. Ik zou dat 
dan eigenlijk in dit geval, gezien ook wel een beetje die passiviteit in het hele verhaal eromheen, toch willen 
vragen of je dat als toezegging wil laten noteren, dat u dat volgende keer ook proactief eventjes bespreekt 
binnen de Gouden Driehoek om te kijken of dat een oplossing is.  

De voorzitter: Wethouder.  

Wethouder Wijmenga: Ja. Ik geloof niet dat nodig is om hier een toezegging voor te doen, want dit stond al op 
de agenda van het Gouden Driehoek overleg. Dit is een onderwerp wat de aandacht heeft, dus het blijft de 
aandacht ook hebben. Ik wil alleen ook in de toon waarmee ik de beantwoording doe ook niet al te veel valse 
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verwachtingen wekken. Ik ben het met u eens dat dat ook niet de vraag was, van welke verwachting wil u wel 
en niet wekken? Dit heeft de aandacht, maar we sluiten ook niet uit dat dit een mogelijke oplossing zou 
kunnen zijn. Dus dat is even wat het is op dit moment.  

De voorzitter: Goed. Dank u wel. Dan sluit ik hiermee deze korte discussie. Even kijken. Verder zijn er geen 
vragen aan de orde.  

5. Vaststellen afdoening lijst van ingekomen stukken 

De voorzitter: Dat betekent dat we naar agendapunt 5 gaan. Dat is de vaststelling afdoening lijst ingekomen 
stukken. Daar zijn geen agenderingsverzoeken ontvangen. Maar ik zie mevrouw Uiterwijk. Mevrouw Uiterwijk.  

Mevrouw Uiterwijk: Ja, voorzitter. Wij willen graag brief i., dat is brief van Tennet inzake netuitbreiding 
Beverwijk Oterleek agenderen voor een commissievergadering.  

De voorzitter: Dank u wel. Agendacommissie ziet uw verzoek graag tegemoet.  

6. Rbs. Benoeming, vaststelling tijdsbesteding en ontheffing ingezetenschap beoogd wethouder Klaassen 

De voorzitter: Dan sluit ik agendapunt 5 af en kom ik bij agendapunt 6. En dat betreft een voorgenomen 
raadsbesluit, benoeming ontheffing woonplaatsvereiste en vaststelling tijdsbesteding van beoogd wethouder 
Klaasen, die nu samen met haar echtgenoot de handen vol heeft om die kleine een beetje … O ja, hij stuurt 
mooie berichten. Oké, in bedwang te houden, maar dat gaat helemaal goed. Even kijken. Het voorstel ligt voor 
zoals het voorligt. Ik kan u op voorhand wel aangeven dat er inmiddels een integriteitsonderzoek heeft 
plaatsgevonden, zoals wij altijd doen in deze gevallen. En hiervan zijn geen bijzonderheden naar voren 
gekomen die een benoeming in de weg zouden staan. En ik zou graag de heer Weel het woord willen geven 
om de kandidaat-wethouder voor te dragen.  

De heer Weel: Dank u wel. Geachte voorzitter en collega-raadsleden. Het is mij een voorrecht en een 
genoegen om namens de fractie van D66 Beverwijk en Wijk aan Zee, Suzanne Klaasen voor te dragen als 
wethouder voor de gemeente Beverwijk. Suzanne heeft door haar opleidingen in natuurbeheer, 
milieutechnologie en bestuurskunde een gedegen achtergrond voor de complexe vraagstukken die haar 
wachten. Door haar werk bij Natuurmonumenten, de PWN en VNO-NCW, alsook haar periode in de staten van 
Noord-Holland, kent ze Beverwijk al redelijk goed en is ze bekend met de uitdagingen, zoals de vergroening 
van Tata Steel. Wij kennen Suzanne als een prettig en betrokken persoon. Iemand die goed kan luisteren naar 
de behoefte van inwoners, ondernemers en organisaties. Zij weet op een respectvolle manier met de 
verschillende belangen om te gaan. Ze is gericht op samenwerken, heeft een goed politiek inzicht en haar 
hands-on mentaliteit past goed bij Beverwijk. Suzanne had niet de ambitie om wethouder te worden, maar 
Beverwijk en Wijk aan Zee, met de maakindustrie en soms wat rafelrandjes, spreken haar aan. En daarom 
heeft ze ja gezegd op ons verzoek. Suzanne zal zich als wethouder inzetten voor een sociale en duurzame 
gemeente, waarin iedereen de kans krijgt zich te ontwikkelen en mee te doen. Met haar daadkracht, 
inlevingsvermogen en kennis van zaken zal ze een waardevolle bijdrage leveren aan het bestuur van 
Beverwijk. De laatste weken ontving ik regelmatig sfeervolle foto's van Suzanne en haar gezin op 
ontdekkingstocht in onze gemeente. Op de transport dag, afgelopen weekend op het strand van Wijk aan Zee 
en vanavond keek ze voetbal met haar ouders in Scheiwijck op de Arendsweg. Kortom, wij hopen dat u met 
ons Suzanne wil benoemen als wethouder in Beverwijk. Dank u wel.  
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De voorzitter: Dank u wel mijnheer Weel. Ik kijk even rond of er vanuit uw raad nog iemand is die het woord 
wenst. En ik stel vast dat dat niet het geval is. Dan, dames en heren, we gaan mooi het proces af. Dat betekent 
dat ik graag het woord wil geven aan de voorzitter van de commissie Geloofsbrieven. En dat is mevrouw Huis 
in ’t Veld. En ik zou u willen vragen uw bevindingen met de gemeenteraad te delen.  

Mevrouw Huis in ’t Veld: Dank u wel. De commissie uit de raad van de gemeente Beverwijk in wier handen 
werden gesteld de geloofsbrieven en verdere bij de gemeente werd gevorderde stukken, ingezonden door 
mevrouw S. Klaassen, rapporteert de raad van gemeente Beverwijk dat zij bovengenoemde bescheiden heeft 
onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat mevrouw Klaassen aan alle gestelde eisen voldoet. De 
commissie adviseert mevrouw Klaassen te installeren als wethouder van de gemeente Beverwijk. Dank u. 

De voorzitter: Dank u wel mevrouw Huis in ‘t Veld. Dan betekent dat dat wij naar de volgende stap gaan en dat 
betreft het benoemen van twee leden van uw raad tot stembureau. En ik stel u voor mevrouw Hulscher en de 
heer Limmen hiertoe te benoemen als u daar ook toe bereid bent. En dan stel ik voor mevrouw Hulscher de 
rol van voorzitter toe te kennen. Daar kunt u zich in vinden? Dan gaan wij over tot het uitdelen van de 
stembriefjes. Met een korte toelichting, het zijn blanco stembriefjes. Dus u wordt gevraagd één naam in te 
vullen en de stemming is niet … Of althans, uw stemming is niet geldig wanneer een blanco stem uitbrengt of 
uw naam eronder zet en allerlei andere dingen opschrijft die u … Ik denk dat ik het proces al meermalen heb 
uitgelegd. Dus ik wil de heer Schimmel vragen de briefjes uit te reiken. Dan ga ik ook over, als ze uitgereikt zijn, 
tot een schorsing. En dan wil ik de commissie verzoeken de stemming te doen, te tellen. En dan zal ik daarna 
de vergadering heropenen en de voorzitter van het stembureau vragen de uitslag van de stemming kenbaar te 
maken. Goed. Alle briefjes zijn uitgereikt. Dit betekent dat ik even de vergadering nu schors. Dames en heren, 
ik verzoek u uw plaats weer in te nemen. Ik heropen de vergadering. En ik geef graag het woord aan de 
voorzitter van de commissie, mevrouw Hulscher. 

Mevrouw Hulscher: Dank u wel voorzitter. Nou, is een spannend moment natuurlijk. Zeker voor mevrouw 
Klaassen, voor de partij D66 ook. Eigenlijk voor de hele raad. Je ziet, ik zit een beetje op de spanning op te 
bouwen. Ik kan het toch niet laten. Er zijn 25 stemmen uitgebracht en ze waren allemaal geldig. Het is niet 
elke keer zo, maar dit keer echt. En ik ga u vertellen waarop gestemd is. Er was één stem, die was op de heer 
Weel uitgebracht. Er was één stem op Brigitte Kaandorp. Ik denk dat daar een vergissing is gemaakt. Of 
iemand met humor, dat kan ook. Er was één stem voor mevrouw Makbouli. Er is één stem voor mevrouw Huis 
in ’t Veld. Er zijn twee stemmen voor mevrouw Rood. Resteert 19 stemmen voor Suzanne Klaassen. 
Gefeliciteerd. 

De voorzitter: Dank u wel dames en heren. Dan gaan wij het zo doen. Dan vraag ik mevrouw Klaassen hier naar 
voren te komen. Dan ga ik u vragen als eerste of de benoeming aanvaardt, zo hoort dat. Dan neem ik graag de 
belofte af. En dan bied ik u de ruimte om even het woord te voeren en daarna zal ik even schorsen zodat u de 
felicitaties kunt ontvangen. Ik vraag u nu even naar voren. Doet hij het? Ja. Allereerst de vraag, aanvaardt u de 
benoeming?  

Mevrouw Klaassen: Ja, graag.  

De voorzitter: Dan neem ik graag de verklaring en belofte af. Ik verklaar dat ik om tot wethouder benoemd te 
worden, rechtstreeks nog middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb 
gegeven of beloofd. Ik verklaar en beloof dat ik om iets in dit ambt te doen of te laten, rechtstreeks nog 
middellijk, enig geschenk of enige belofte, heb aangenomen of zal aannemen. En ik beloof dat ik getrouw zal 
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zijn aan de grondwet. Dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als wethouder naar eer en 
geweten zal vervullen. 

Mevrouw Klaassen: Dat verklaar en beloof ik. 

De voorzitter: Feliciteer ik u van harte. En geef u graag het woord. 

Mevrouw Klaassen: Dank u wel voorzitter. Ik heb best wel wat spanning in mijn lijf moet ik bekennen. Kan ook 
nog van de voetbalwedstrijd zijn. Maar voorzitter, ik wil de raadsleden bedanken voor hun vertrouwen. En 
tegelijkertijd voel ik natuurlijk ook de aanmoediging, de oproep om Beverwijk en Wijk aan Zee nog beter te 
leren kennen. Dus daarom, voorzitter, wil ik de raadsleden vragen mij uit te nodigen op hun favoriete plek in 
de gemeente bij Beverwijk, een plek die hen dierbaar is. En dan maak ik heel graag nader kennis met u. En tot 
slot voorzitter, ik kijk er enorm uit om bij te dragen aan de ambities van deze raad en om samen met u en de 
ondernemers en de inwoners aan de slag te gaan. 

De voorzitter: Fantastisch. Dank u wel. Dan denk ik dat het handigste is dat u die zijde oploopt en dan vraag ik 
eenieder die dat wil om de felicitaties aan u aan te brengen. Ik heb nog een bos bloemen. 

Mevrouw Klaassen: Ook nog.  

De voorzitter: Goed, dames en heren. Ik verzoek u plaats weer in te nemen. Ook van mijn zijde felicitatie, 
wethouder Klaassen, fijn dat u vanavond benoemd bent. En ik wens u alle succes en plezier ook, in onze mooie 
gemeente Beverwijk. Dames en heren, dan hebben wij een aantal hamerstukken. Die ga ik even langs.  

7. Rvs. Jaarstukken 2023 en begroting 2025-2028 gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio Kennemerland. 
(Hamerstuk) 

8. Rvs. Jaarrekening 2023 en begroting 2025 GR Schoolverzuim en VSV regio Zuid-Kennemerland en IJmond. 
(Hamerstuk) 

9. Rvs. Zienswijze Ontwerpbegroting 2025-2028 GR Beschermd Wonen. (Hamerstuk) 

10. Rvs. Jaarrekening en accountantsverklaring 2023, wijziging Gemeenschappelijke Regeling Cocensus 2024 en 
2025. (Hamerstuk) 

11. Rvs. Jaarrekening 2023, begrotingswijziging 2024 en begroting 2025 Gemeenschappelijke regeling RAUM. 
(Hamerstuk) 

12. Rvs. Jaarstukken 2023 en begroting 2025 GR ReinUnie. (Hamerstuk) 

13. Rvs. Jaarstukken 2023, begrotingswijziging 2024 en begroting 2025 GR ODIJ. (Hamerstuk) 

14. Rvs. Jaarverslag 2023, begroting 2025 en MJR 2026-2028 IJmond Werkt! (Hamerstuk) 

15. Rvs. Wensen en opvattingen 80% versie MRA Agenda. 

De voorzitter: En dit alles bij deze hamerslag. Dat was een hele reeks dames en heren. Dan hebben wij nog één 
bespreekpunt en dat betreft agendapunt 15. En dat is wensen en opvattingen ten aanzien van de 80 procent 



D-125862 

7 
 

versie MRA Agenda. En ik inventariseer wie van u het woord wil, waarbij er in ieder geval een amendement is 
aangekondigd, dat dacht ik de heer Dijkman gaat toelichten als eerste. Dus die noteer ik. Dan zie ik mevrouw 
Hulscher, de heer Ferraro en de heer Verreij en mevrouw Uiterwijk. Akkoord. Geef ik u in die volgorde, O, 
sorry. Mevrouw Rood. Mevrouw Oranje. Allereerst geef ik graag het woord aan de heer Dijkman.  

De heer Dijkman: Dank u wel voorzitter. Ja. Wij kunnen in wezen instemmen met de voorliggende 80 procent 
visie van de MRA agenda, maar tijdens de commissie hebben wij aangegeven met een amendement te komen. 
Omdat wij iets misten wat ook in eerdere wensen en opvattingen bij MRA stukken stond, namelijk dat in de 
zienswijze niet stond vermeld dat wij het als Beverwijk belangrijk vinden dat de MRA op de primaire opdracht 
richt en dat de Coalition of the willing hiervan afleidt. Dat zien we ook in de voorliggende MRA Agenda. 
Hiervan vinden wij dat deze aanvullende voorstellen de energie, aandacht en ook schaarse ambtelijke 
capaciteit doet verwateren. De tekst is min of meer overgenomen uit vorige zienswijzen en in een commissie 
gaf de wethouder aan al op deze exacte manier te handelen. En in die zin is het amendement eigenlijk alleen 
maar een steuntje in de rug voor de wethouder, voor zijn functioneren in de MRA. Het amendement wordt 
mede ingediend door VVD, VRIJ! en ons. En ik zal even kort de strekking benoemen. De concept IJmond brief 
wensen opvattingen als reactie op de 80 procent versie van de MRA Agenda vast te stellen met de 
aanvullingen vanuit Beverwijk. Wij vinden belangrijk dat het samenwerkingsverband MRA zich concentreert 
op de belangrijke onderwerpen van de samenwerking. Dat doet de MRA met de drie platforms economie, 
ruimte en mobiliteit en deed de MRA Agenda 2020-2024 met drie opdrachten die hierop aansloten. Wij 
vinden nog steeds dat te veel aanvullende voorstellen via onder meer Coalition of the willing hiervan afleiden 
en de energie en aandacht doet verwateren van het samenwerkingsverband MRA. Tot zover.  

De voorzitter: Dank u wel. Geef ik graag het woord aan mevrouw Hulscher.  

Mevrouw Hulscher: Dank u wel voorzitter. GroenLinks spreekt ook namens PvdA. En GroenLinks en PvdA 
kunnen ons wel vinden in de conceptbrief zoals die is aangegeven, de punten die daarin staan. Ook de wensen 
en opvattingen en dat de focus daarin ligt op gezonde leefomgeving, mobiliteit en landschap. Dat vinden we 
ook alleen maar goed. Even kijken hoor. Want je zal altijd zien dat zodra je werkt met iets van techniek, dan 
kan het ook altijd misgaan. Maar gelukkig valt het in deze mee. Met betrekking tot het amendement van het 
CDA. Daarin gaan wij niet mee, daar stemmen we niet voor. Want wij denken dat er in principe … We snappen 
wel dat het prima is als die focus daarop wordt gelegd, maar we vinden niet dat er iets mis mee is als andere 
gemeenten op andere onderwerpen willen samenwerken binnen de structuur van de MRA. En wij denken niet 
dat het dan heel passend is om als partij die daaraan dan niet mee wil doen, daar iets over te vinden. Dus wij 
gaan daarin niet mee. Dank u wel voorzitter. 

De voorzitter: Dank u wel. De heer Ferraro. 

De heer Ferraro: Dank u wel voorzitter. En ook, zeker ook bedankt de heer Dijkman van CDA voor het 
amendement wat wij volledig steunen. Want de MRA is belangrijk voor ons Beverwijk. Zit ons misschien wel 
eens een keer in de weg, laten we daar niet moeilijk over doen. Maar bereikt ook heel veel voor ons. En ik 
denk dat we dat altijd wel even moeten blijven zien. Maar inderdaad, die Coalition of the willing, dat blijft toch 
wel iets raars. Als ik de commissie nog even … Ik kon zelf helaas niet, maar even nageluisterd heb, dan was het 
eigenlijk ja, de Coalition of the willing gebruiken alleen onze zaaltjes. Dat was ongeveer de strekking. Dan denk 
ik, als het alleen je zaaltjes zijn die gebruikt, dan hoeft dat niet in een document als dit vermeld te worden. 
Dus dat betekent dat het een bepaalde waarde heeft. En volgens mij moeten we dat zien te voorkomen. Want 
dat kost dus in ieder geval, zoals ik net ook al heb aangeven, capaciteit. Capaciteit die ook voor de focuszaken 
ingezet kunnen worden. En dat moet volgens ons gebeuren. Dat je binnen de MRA, althans de afzonderlijke 
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partijen, graag met elkaar aan tafel zit en verder wil, dat kan, maar daar heb je de MRA niet voor nodig. Als wij 
met Velsen, met Haarlemmermeer en met Hilversum iets gezamenlijk willen doen, dan bellen we elkaar en 
dan kunnen we bij elkaar gaan zitten. Dan hebben we de structuur voor de MRA niet nodig. Dus daarom zijn 
wij een groot voorstander van het amendement. En inderdaad, we moeten ook opletten, waar gaat het om? 
Wij willen benadrukken en we willen de wethouder oproepen om in te zetten op te bouwen. Daar hebben we 
de MRA voor nodig. Daar heb je een groot orgaan, zou ik willen zeggen, nodig om dingen in beweging te 
krijgen. Dus richt je daarop. Alsjeblieft, zou ik bijna erbij willen zeggen. En inderdaad, laat het niet steeds 
uitdijen. Dus ook steeds meer sociale componenten. Niks mis mee. Maar dat doen we zelf hier in onze eigen 
gemeenten wel. Of binnen de IJmond. Daar hebben we de MRA niet voor nodig. Daarnaast zijn er een paar 
dingen … We zullen het steunen, even voor de duidelijkheid, maar toch wel aandacht, he? Er staat dat wij de 
groenste industriezone van Europa willen worden. Ja, volgens mij hoeft dat helemaal niet. Het is belangrijk dat 
we hier vergroenen en goede stappen maken. Maar juist de groenste industriezone, is dat nou hetgeen wat 
we … Is dat nou het belangrijkste wat we binnen de MRA moeten gaan behalen? En daarnaast, de brede 
welvaart en leefbare steden worden genoemd. En daar willen we de wethouder meegeven, daarbij is het 
behoud van voorzieningen heel erg belangrijk. Dus wij zouden het op prijs stellen dat er vanuit de MRA, 
aangevoerd door Beverwijk, door onze wethouder een lobby naar Den Haag plaatsvindt, waar bijvoorbeeld 
een zwembad die we bijna niet kunnen betalen. Nog steeds onze stille wens vanuit de VVD, een theater die 
verbouwd zou kunnen en moeten worden, verplaatst moeten worden. Laten we dat gesprek nou vanuit de 
MRA aangaan naar Den Haag toe en dat we daarin zeggen, wij hebben daar geld voor nodig, want anders gaan 
die voorzieningen naar beneden. En dan kun je een brede welvaart bereiken. Dank u wel... 

De voorzitter: Ik zie een interruptie van mevrouw Uiterwijk. Mevrouw Uiterwijk.  

Mevrouw Uiterwijk: Ja voorzitter, ik ben even aan het zoeken naar wat de heer Ferraro precies wil met de 
MRA. Verwacht u nou dan dat de MRA richting Den Haag gaat vragen om een verhoging van het 
gemeentefonds of iets dergelijks? 

De voorzitter: De heer Ferraro.  

De heer Ferraro: Welke vorm, dat maakt me niet zoveel uit. Lobbyen kan op verschillende manieren. Dat kan 
er zijn op het moment dat je een kopje koffie met elkaar drinkt, even aangeven wat van belang is. En dat kan 
vanuit een MRA, maar een MRA heb je wel 2,5 miljoen inwoners achter je en dat is iets wat je kunt gebruiken. 
En dat moet onze eigen wethouder ook doen, laten we daar duidelijk in zijn. Ook rechtstreeks in Den Haag. 
Maar we kunnen de MRA daarbij gebruiken om dat soort zaken onder de aandacht te brengen. 

De voorzitter: Ja. Dank u wel. Dan is het woord van de heer Verreij.  

De heer Verreij: Dank u wel voorzitter. Voor ons ligt het raadsvoorstel wensen en opvattingen 80 procent 
versie MRA Agenda. Wij kunnen ons vinden in de conceptbrief en daarna zullen wij ook het amendement van 
CDA steunen. Wij kunnen wel zeggen dat dit een ambitieus MRA Agenda is, maar beter ambities uitspreken 
dan helemaal geen ambities hebben. Naast ambities hebben wij als Samen Lokaal echter ook wel zorgen. Wij 
begrijpen dat energietransitie noodzakelijk is, maar we moeten er wel voor waken dat de IJmondgemeente 
niet de energie hub van Nederland gaat worden en ten koste gaat van onze inwoners. Let wel, wij zijn voor 
energie, maar tegen overlast. Kijkend naar de aanlandingszone voor elektriciteit en waterstof aan de kust van 
Beverwijk en Velsen, de al geplaatste land en transformatorstations op het terrein van Tata. De 380 kV station 
aan de buitenlanden. De op dit moment aantal te leggen 150 kV station aan de Ringvaartweg. En ook wetende 
dat de Wijkermeerpolder in zoekgebied valt voor nog een 380 kV station en mogelijk een converterstation en 
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grootschalige elektrolyse. Laten wij er nu vooral voor zorgen dat de Wijkermeerpolder de groene long van 
Beverwijk blijft. Deze zorg willen we toch graag meegeven aan het college. Dank u voorzitter. 

De voorzitter: Dank u wel mijnheer Verreij. Dan geef ik graag het woord aan mevrouw Uiterwijk.  

Mevrouw Uiterwijk: Voorzitter, ik wil me eerst even aansluiten bij de woorden van de heer Verreij eerlijk 
gezegd. Ik ben heel blij om dit ook van Samen Lokaal te horen. De zorg bij onze partij leeft natuurlijk al langer 
dat Beverwijk de groene stekker van Nederland, wordt maar daarbij wel heel veel overlast krijgt. Allerlei 
soorten transformatorstations, kabelverbindingen en inderdaad mogelijk nog meer converterstations en 
elektrolysers. Ik denk dat het heel goed is dat we als raad als geheel ons daartegen verzetten en ook elke 
mogelijkheid die we kunnen vinden om daar een zienswijze op in te dienen, dat ook te doen. Dus daar sluit ik 
me als eerste hartstochtelijk bij aan. Dan wil de heer Dijkman bedanken voor het amendement wat hij 
geschreven heeft. Want ook daar zijn we het heel erg mee eens. We zien inderdaad een Coalition of the 
willing die eigenlijk de MRA momenteel als een soort vehikel gebruikt om de eigen wensen door te kunnen 
voeren. Terwijl de MRA natuurlijk eigenlijk bedoeld is als een samenwerkingsverband op een aantal 
hoofdzaken. En wij denken dat het dat ook vooral moet blijven en zeker niet groter moet worden. Want waar 
onze zorg al bij MRA natuurlijk zit, is dat het heel erg Amsterdams ingericht is. Het is een ondemocratische 
tussenlaag waar je als kleine gemeente heel weinig invloed op hebt. En als je dan deze agenda ziet, dan zie je 
eigenlijk dat ze van heel het MRA-gebied een soort Amsterdam willen maken. En dat is ook het laatste wat wij 
willen. Dus wat dat betreft zijn we altijd kritisch over de MRA en denken we dat het amendement van het CDA 
de zienswijze beter maakt, dus die steunen we dan ook. Al met al vinden wij de zienswijze niet sterk genoeg en 
niet afwijzend genoeg naar de MRA, dus daarom zullen wij uiteindelijk wel tegen dit raadsbesluit stemmen. 
Maar dat heeft gewoon te maken met onze zeer sterke mening over de MRA en het feit dat wij eigenlijk 
vinden dat het in de huidige vorm te weinig ruimte biedt aan kleine gemeenten en dat het echt fors ingeperkt 
moet worden. Tot zover voorzitter. 

De voorzitter: Dank u wel mevrouw Uiterwijk. Mevrouw Rood tot slot.  

Mevrouw Rood: Dank u voorzitter. Nou, het meest is al gezegd. De 80 procent versie, het amendement van 
mijnheer Dijkman, steunen wij ook omdat wij ook wel zien dat de MRA voor ons heel belangrijk is. En toch aan 
de andere kant ook wel weer heel belangrijk is dat we als Beverwijk ook een beetje, in ieder geval een klein 
vingertje in de pap houden. Dat het niet, net zoals mevrouw Uiterwijk zegt, een hele grote Amsterdamse regio 
gaat worden. Dus wij zullen wel voor stemmen, maar wel met onze bedenkingen. Dank u.  

De voorzitter: Dank u wel. Dan geef ik graag het woord aan portefeuillehouder. Wethouder Wijmenga zal hier 
de beantwoording voor zijn rekening nemen, voor de beantwoording eerste termijn waar het gaat om het 
amendement. 

Wethouder Wijmenga: Ja, dank u voorzitter. Nou ja, goed, er zijn geen vragen gesteld, maar er zijn natuurlijk 
wel gewoon een aantal terechte zorgen en kritiekpunten meegeven. Waardevolle input waar we als college 
mee aan de slag zullen gaan. En met betrekking tot het amendement, de heer Dijkman gaf het eerder ook al 
aan en zoals het in de commissie natuurlijk ook door wethouder Bal die hierover gaat, over dit onderwerp, ook 
aangegeven is dat het college dit steunt en daarom ook dit amendement positief preadviseert.  

De voorzitter: Dank u wel wethouder. Ik kijk even, is er behoefte aan een tweede instantie? Ik zie de heer 
Ferraro en mevrouw Raad. De heer Ferraro, dan mevrouw Raad. De heer Ferraro. 
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De heer Ferraro: Voorzitter. Vanuit de VVD willen we toch wel even onze teleurstelling uitspreken. Nee, eerst 
dank. Wethouder Wijmenga. Maar ook de teleurstelling dat hier gewoon wethouder Bal niet aanwezig is. Ik 
weet dat we vervangingsregelingen hebben, maar het gebeurt nu de laatste tijd iets te vaak dat een 
verantwoordelijke wethouder zich laat vervangen. De hardwerkende wethouders, daar hebben we veel 
respect voor. Zeker als je 0,8 fte zit. Maar als de 1,0 wethouders afwezig zijn en dat we dat vaker zien, dat is 
toch echt een teleurstelling vanuit onze zijde. Die willen we uitspreken. En daarbij gelijk de wethouders die 
keihard werken een groot compliment geven.  

De voorzitter: Dank u wel. Mevrouw Raad. 

Mevrouw Raad: Dank u wel voorzitter. Wij kunnen ons vinden ook in de wensen en opvattingen die zijn 
geformuleerd door het college. Wij vinden ook, net als de meerderheid van de raad, dat we ons sterk moeten 
houden dat wij als Beverwijk en ik zeg dan ook meteen toch de IJmond, drie IJmond gemeentes, zich sterk 
moeten houden om onze stem goed te laten horen. En wij steunen ook het gegeven in het amendement dat 
ruimte, economie en mobiliteit en belangrijkste thema’s zijn. Ik denk ook dat het de wethouders van de 
IJmond gemeentes ook zich steeds wel focussen op deze thema's en ik denk dat wij als raad daarin misschien 
ook nog wel sterker zichtbaarder kunnen zijn, door op de momenten dat de propositie wordt, dus eigenlijk 
meer een oproep aan de raad wordt gepresenteerd waar je input kan leveren als raadslid, dat we ook zorgen 
dat we massaal met zijn allen aanwezig zijn. Of ieder geval elke fractie vertegenwoordigd is. Want dat wisselt 
nog wel eens. Dus ik hoop dat we daarin elkaar nog steeds meer kunnen versterken, zowel als raad als ook al 
zijn we verdeeld over het grote krachtenveld. Maar ook als IJmond gemeentes. En wij steunen het 
amendement van CDA niet, omdat wij ook vinden dat niet expliciet de Coalition of the willing genoemd hoeft 
te worden in dit amendement. Dank u wel voorzitter.  

De voorzitter: Dank u wel. Nog even een reactie van de wethouder? Geen reactie meer?  

Wethouder Wijmenga: Dank u wel. Ik heb zelf nog wel even de behoefte om te reageren, afwezigheid van 
wethouder Bal. Ik kan me bijna niet herinneren dat wethouder Bal een keer of bezig is geweest buiten deze 
ronde. Maar sowieso, dat is een wethouder die, laat ik het zo zeggen, zijn uurtjes al maakt. En ik kan nu 
aangeven dat het lag hem wat zwaar op de maag, want hij had wel de vakantie gepland. We hadden nu een 
GR raad om het zo even te noemen. En één van degenen die heeft gezegd, ga wel op vakantie, dat is ook de 
voorzitter van uw raad en van het college. Want ik denk dat dat soms ook een keer moet, zelfs bij de heer Bal. 
Wou ik toch even op reageren in mijn rol als voorzitter van het college.  

De heer Ferraro: Voorzitter.  

De voorzitter: Ja. De heer Ferraro.  

De heer Ferraro: Natuurlijk, iedereen moet ook vakantie hebben. Is dat juist niet de reden waarom we een 
zomerreces hebben?  

Wethouder Wijmenga: Nou, zomerreces, dan wil ik op vakantie. En dan moet wethouder Bal mij waarnemen. 
Dus vandaar. Maar nogmaals, ik vond het even nodig om te zeggen omdat het iemand is die wel aan zijn 
uurtjes toekomt, om het maar voorzichtig te zeggen.  

De voorzitter: Dan, dames en heren. Er is een amendement, ligt voor. We hebben twee instanties behandeld. 
Dat betekent dat ik het amendement ten aanzien van de wensen en opvattingen 80 procent versie MRA in 
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stemming breng. En ik meen als u bij handopsteking aangeeft dat u het niet steunt, dat dat de fracties D66, 
Partij van de Arbeid, GroenLinks zullen zijn. De fractie … Ja, Motie Mendes ook niet. De andere leden steunen 
dit amendement wel. Daarmee is dit amendement aanvaard. En dan kom ik bij het geamendeerde voorstel, 
wensen en opvattingen 80 procent versie MRA. En daarvan meen ik dat u gehele gemeenteraad dat steunt 
met uitzondering van de fractie VRIJ! Alleen de fractie VRIJ! steunt dat niet. En dat betekent dat hiermee dit 
voorstel een besluit is geworden, met tegenstem van de fractie VRIJ!  

16. Motie(s) Vreemd aan de orde van de dag 

De voorzitter: Dan, dames en heren, kom ik bij de Moties Vreemd aan de orde van de dag. En dat betreft een 
motie aangaande de LHBTIQ+ vlag op roze zaterdag. En ik kijk even wie van u dit voorstel gaat toelichten. Dat 
bent u, de heer Bouwmeester. Aan u graag het woord. 

De heer Bouwmeester: Ja, dank u wel voorzitter. We staan aan de vooravond van een belangrijke week in 
Beverwijk. De feestweek. En als je naar het programma kijkt van de feestweek, is dat een heel divers 
programma. Er is eigenlijk voor iedereen wat wils. Jong, oud. En ook op zaterdag, de roze zaterdag die 
georganiseerd wordt. Een mooie dag vol evenementen waarbij ook aan een doelgroep gedacht wordt die vaak 
onder druk staat in onze samenleving. En hoe mooi zou het zijn als we op zo'n dag dan de LHBTIQ+ vlag op dit 
mooie stadhuis kunnen hijsen. Nou dat lijkt iets heel simpels, hang zo'n vlag op. Maar dat gaat niet zomaar in 
deze gemeente, want we hebben een waar vlaggenprotocol. En op bijzondere dagen aangewezen hebben wij 
de Nederlandse vlag volledig of halfstok hangen. En op andere dagen hebben wij de prachtige vlag van de 
gemeente Beverwijk hangen. Om dat toch mogelijk te maken dat we die vlag op kunnen hangen, hebben we 
deze motie samengesteld om eenmalig op de roze zaterdag en dat is welteverstaan aanstaande zaterdag de 
29e, de vlag te hijsen. En dat is eigenlijk een verzoek om een stukje solidariteit naar de doelgroep toe en ook 
als gemeente je uit te spreken. En ik kan me zo voorstellen dat voor zonnige raadsleden die dan … Of mensen 
die tegenkomt dat je, wat een onzin dat we die vlag op zo'n dag zouden moeten hijsen. En ja, voorzitter, ik 
wou dat ik het daarmee eens kon zijn. Maar toch is het nodig om door kleine gebaren en dat is het hijsen van 
zo’n vlag, te laten zien dat ze er zijn, niet alleen voor de community maar ook de organisatie te steunen die dit 
mogelijk maakt om zo'n dag te organiseren. Het verzoek is daarom ook om op aankomende zaterdag de 
LHBTIQ+ vlag te hijsen op het gemeentehuis. En ik ben dankbaar dat ik deze motie mede mag indienen 
namens Samen Lokaal, GroenLinks en de Partij van de Arbeid. Dank u wel voorzitter. 

De voorzitter: Goed, dank u wel. Ik kijk even rond wie van u het woord wenst. Mevrouw Rood. Alleen 
mevrouw Rood. Aan u het woord.  

Mevrouw Rood: Niks ernstigs hoor. Dank u voorzitter. Nee. Het is een onwijs mooi gebaar en de eenmalige 
actie vind ik eigenlijk ook wel een heel goed idee. Alleen had ik het liever gezien dat de vlag voor ons allemaal 
was, voor iedereen. En ja nu ga je weer voor … Ja, ik vind hem lastig. Ik zal wel voor stemmen, wij zullen 
voorstemmen. Maar het zou mooier zijn als ze een vlag hadden voor iedereen op het dak. Dank u.  

De voorzitter: Goed, dank u wel. Dan even vanuit het college een reactie van mijn zijde. We hebben eerder 
inderdaad in de gemeenteraad protocol afgesproken, omdat er was een periode dat er heel veel verzoeken 
waren, iedere keer opnieuw voor een uiting van solidariteit of anderszins ook in de periode met Oekraïne. Dat 
was eigenlijk de aanleiding, dacht ik. En toen hebben we gezegd nou, we houden ons gewoon aan het protocol 
tenzij en dat tenzij is dat de gemeenteraad besluit om wel de vlag te laten wapperen. In dit geval, we hebben 
er in het college ook even gehad, daarbij hebben we in ieder geval gezegd, het is aan de gemeenteraad 
uiteraard, dus we laten het ook aan de gemeenteraad. En tegelijk hebben tijd hebben we gezegd, het is 
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inderdaad ook wat mevrouw Rood ook probeert aan te geven, een soort symboliek eigenlijk waarvan wij in 
een soort vanzelfsprekendheid vinden dat iedereen in Beverwijk welkom is, kan zijn wie die wil zijn en 
iedereen welkom is. Dat was een beetje de discussie die wij voerden. Tegelijkertijd zeiden we ook tegen 
elkaar, of zijn we daar wellicht wat gemakzuchtig in? Dat we dat gewoon met elkaar maar vaststellen. En zou 
zo'n symbool dan helpen? Dat was even hoe wij er in ieder geval binnen het college over gesproken hebben, 
wetende dat de motie komt. En voor het overige hebben wij afgesproken om geen advies te geven, maar in 
feite te laten aan uw raad. Als u nog een tweede instantie … Ja, mevrouw Uiterwijk zie ik voor een tweede 
instantie.  

Mevrouw Uiterwijk: Voorzitter, ik word er echt nu via de app op gewezen dat aanstaande zaterdag ook 
nationale Veteranendag is. En hoe zit het dan met het vlaggen regime daarvoor? Ik krijg dat echt nu net door, 
vandaar ook nu pas de reactie. 

De voorzitter: Ik denk dat u die vraag aan mij stelt, maar ik meen … Maar ik hou een klein slagje om de arm, 
dat wij met Veteranendag ook niet daarvoor vlaggen, voor Veteranendag niet. Want u wilt zeggen van ja, als 
dat dan wel het geval is, wat dan te doen? Ik heb ook nog de suggestie van iemand gehoord, laat LHBTQ-vlag 
hijsen op het moment dat activiteiten beginnen tot einde activiteiten. Dus ik zou me zo kunnen voorstellen als 
wat u schetst aan de orde is, dat we dat wat pragmatischer oplossen. Toen ging hij wel met Veteranen … Ja. 
Dus dat moet ik even checken, want we hebben een protocol. Dat gaan we volgen. En als u aangeeft, we 
nemen de motie nu wel aan, dan stel ik voor om daar niet een hele academische discussie van te maken, maar 
gewoon aan te geven dat wij het middagdeel bij de activiteiten, daar een wisseling laten plaatsvinden. Ja. 
Mevrouw Hulscher.  

Mevrouw Hulscher: Dank u voorzitter. Even een korte vraag. Is het niet mogelijk om beide vlaggen 
tegelijkertijd te laten hangen?  

De voorzitter: Nou. Het probleem is dat er maar één vlag op het dak van het gemeentehuis, dat is eigenlijk de 
plaats. Dus vandaar dat er één vlag echt wappert en dat is de Beverwijkse vlag. Daar heeft u ook toe besloten. 
En protocollair wijken we daar soms vanaf. Als u zich allen kunt vinden, de heer Bouwmeester voorop, in dit 
pragmatische voorstel, dan breng ik het voorstel of de motie, die handhaaft u uiteraard, breng ik in stemming 
en ik verzoek u bij handopsteking aan te geven indien u de motie steunt. En dat is een raadsbrede steun voor 
deze vlag. En dat vind ik dan toch ook weer fijn, dat we dat met elkaar in de gemeenteraad van Beverwijk 
besluiten. En dan kom ik, dames en heren, aan het einde van de vergadering. Dat vind ik best jammer, want ik 
had hier nog lang mee willen wapperen. Aan de andere kant van de deur wacht een aantrekkelijk perspectief, 
een hapje en een drankje. Voor de luisteraars thuis, dames en heren, het is best soms heel gezellig in de 
gemeenteraad. We hebben met zijn allen van het voetbal genoten met een alcoholvrij drankje. En nu gaan wij 
… Nee, we houden het heel netjes. Maar we gaan nu nog wel even mooi napraten, over de wedstrijd, over 
deze raad en even kennismaken met onze nieuwe wethouder Klaassen. Ik sluit de vergadering.  
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